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–ig, –lijk en –heid en –teit zijn
 vaste stukjes. Woorden eindigen 
vaak op vaste stukjes. Je schrijft 
ze altijd hetzelfde.

Onthouden!

Je hoort [ug] of [ugge] aan het eind van een woord. Je schrijft vaak –ig of –ige.

Je hoort:  Je schrijft:
jarug of jarugge jarig of jarige

Hoor je een korte klinker (a, e, o, i of u)? 
Schrijf dan twee dezelfde medeklinkers.

grap - grappig - grappige

Woorden op –ig of –ige

Je hoort [luk] of [lukke] aan het eind van een woord. 
Je schrijft vaak –lijk of –lijke.

Je hoort:   Je schrijft:
vroluk of vrolukke  vrolijk of vrolijke

Woorden op –lijk of –lijke

Je hoort [hijt] aan het eind van een woord. 
Je schrijft heid.

Je hoort: Je schrijft:
snelheid snelheid

Woorden op –heid

Je hoort [tijt] aan het eind van een woord. Je schrijft teit.

Je hoort: Je schrijft:
majestijt majesteit

Dit geldt alleen voor woorden die niet over tijd gaan.

Woorden op –teit

Voorbeelden

vrolijkheid kwaliteit 
snelheid activiteit

Voorbeelden

grappig(e) vrolijk(e) 
nuttig(e) eerlijk(e)


